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Protokół Nr V/XX/08 

z sesji Rady Gminy Wisznia Mała 

z dnia 09 października 2008 roku 

 

    Obrady Rady Gminy Wisznia Mała rozpoczęły się o godzinie 10.00 w 
Ośrodku Kultury, Sportu i Rekreacji w Wiszni Małej. Przewodniczącym obrad 
został Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wyrwas.  

     W posiedzeniu uczestniczyli: Wójt Gminy Stanisław Moik, Zastępca 
Wójta Jakub Bronowicki, Skarbnik Maria Januszek oraz sołtysi wg. listy 
obecności.  

  Przewodniczący Tadeusz Wyrwas stwierdził prawomocność obrad. Na 
sali obecnych było czternastu członków Rady Gminy. Nieobecny był Marek 
Matuszkiewicz. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący obrad odczytał proponowany porządek sesji:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Informacje i komunikaty Wójta i Przewodniczącego. 
3. Uchwała w sprawie zmian w planie budŜetu gminy na 2008 rok. 
4. Uchwała w sprawie zatwierdzenia zmiany Statutu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Ośrodek Zdrowia w Wiszni 
Małej. 

5. Uchwała w sprawie ekwiwalentu dla członków Ochotniczej StraŜy 
PoŜarnej w Wiszni Małej. 

6. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie Ligota 
Piękna. 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie Malin. 

8. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie Mienice. 

9. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie 
Piotrkowiczki. 

10. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie Wisznia 
Mała. 

11. Uchwała w sprawie ustalenia nazwy ulicy we wsi Wisznia Mała.   
12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
13. Interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
14. Wnioski i oświadczenia. 
15. Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Tadeusz Wyrwas zapytał, kto z radnych jest „za” 
przyjęciem takiego porządku sesji. Radni jednogłośnie przyjęli porządek 
obrad. 

 
Ad.2 

    Głos zabrał Wójt Gminy Stanisław Moik informując zebranych o istotnych 
wydarzeniach, jakie miały miejsce od czasu ostatniej sesji.  

� 31 sierpnia odbyły się doŜynki gminne, w imieniu organizatorów wójt 
podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do sprawnej organizacji 
doŜynek, `w tym takŜe parafialnych i wiejskich uroczystości doŜynkowych 

� 1 września - spotkanie gminnej komisji urbanistycznej w celu 
opracowywania projektu Studium Uwarunkowań i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Wisznia Mała oraz 8 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. Komisja ta ma 
bardzo duŜo pracy, często się spotyka, bowiem jest wiele uwag do 
rozpatrzenia, 

�  4 września ponowne spotkanie komisji urbanistycznej w sprawie MPZP 
Ozorowice, Szewce i RogoŜ, 

� 5 września wójt gminy wraz z zastępcą uczestniczyli w spotkaniu z 
wicemarszałkiem województwa dolnośląskiego w sprawie odrolnienia 
gruntów, 

� 7 września uczestniczyliśmy w doŜynkach gminnych w Długołęce oraz w 
wiejskich doŜynkach w Malinie, 

� 8 września ciąg dalszy prac komisji urbanistycznej, 

� 13 września odbyły się wiejskie doŜynki w Krynicznie, 

� doŜynki wojewódzkie w śmigrodzie, 

� koncert zespołu ”Harmonium Duo” w Kościele pw. Św. KrzyŜa w 
Strzeszowie, 

� 15 września w OKSiR w Wiszni Małej odbyły się zorganizowane przez 
Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad konsultacje społeczne w 
sprawie przebiegu trasy S5. Zasadniczo wszyscy są za budową tej drogi, 
ale nie w pobliŜu swojego osiedla, czy domu. Gmina wyraźnie 
zaprotestowała przeciwko planom przebiegu tej trasy przez Psary, 
Kryniczno – RogoŜ. Przewodniczący Rady Gminy równieŜ wystąpił z 
pismem o podobnej treści, 

� 16 września spotkanie z przedstawicielami firmy Vratislawia Residence. 
Przyznam, Ŝe stygniemy w zapale do realizacji „Osiedla Malinowego”. W 
załoŜeniach miało być to osiedle mieszkaniowe z terenami rekreacyjnymi, 
usługowymi, szkołą, basenem, drogami i kanalizacją. Takie były 
deklaracje na początku współpracy. Kryzys na rynku nieruchomości dał o 
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sobie znać i Vratislawia zaczęła zmieniać oczekiwania i Ŝądać 
zwiększenia ilości domów jednorodzinnych do ok. 1250 tj. 5 tyś. osób 
kosztem sfery usługowej. My moŜemy wyrazić zgodę na ok. 2,5 – 3 tyś. 
osób – nie więcej. 

� 20 września doŜynki parafialne w Strzeszowie. 

� 22 września spotkanie z mieszkańcami w sprawie przebiegu drogi S5, 

� 25 września spotkanie z Radą Rodziców w sprawie otwarcia szkoły w 
Szewcach. Dyrektor przewiduje, Ŝe ok. 14 listopada szkołę będzie moŜna 
otworzyć dla uczniów. W obecnym okresie trwają jeszcze odbiory 
techniczne dokonywane przez właściwe słuŜby, 

� 25 września spotkanie z rodzicami z przedszkola „Mały Szewczyk”, w 
sprawie przeniesienia przedszkola na teren szkoły. Rodzice obawiają się o 
wysokość opłat po tej zmianie oraz o ilość pomieszczeń, jakie dostaną do 
dyspozycji. Decyzję w tych sprawach podejmie dyrektor szkoły. 

� 30 września spotkanie z podwykonawcą „Orlika”, 

� 6 października odbiór chodnika Kryniczno-RogoŜ (są uwagi) oraz 
spotkanie Powiatowej Rady Zatrudnienia,  

� 08 października kolejne spotkanie z Vratislawią Residence 

� 09 października ma się odbyć spotkanie z mieszkańcami Szymanowa w 
sprawie Planu Odnowy Wsi i wykupu gruntu pod budowę kaplicy, w 
związku z wnioskiem księdza proboszcza parafii Kryniczno o udzielenie 
upustu przy wykupie. Chcielibyśmy, Ŝeby mieszkańcy zajęli stanowisko w 
sprawie sprzedaŜy gruntu i określili jego powierzchnię. JeŜeli będzie na to 
zgoda to geodezja wydzieli odpowiednią działkę, rzeczoznawca dokona 
wyceny, a Rada Gminy moŜe podjąć decyzję o udzieleniu upustu przy 
sprzedaŜy. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Wyrwas, 
który odczytał wniosek księdza proboszcza o zaopiniowanie moŜliwości zakupu 
gruntu w Szymanowie pod kaplicę po preferencyjnej cenie. 

Tadeusz Wyrwas poinformował, Ŝe Regionalna Izba Obrachunkowa 
wydała pozytywną opinię o przedłoŜonym sprawozdaniu z wykonania budŜetu za 
I półrocze 2008 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, Ŝe wystosował do Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych pismo popierające ten wariant przebiegu trasy S5, 
który obowiązywał od kilku lat i omijał łukiem zabudowane tereny naszej gminy. 

Ad.3 

 Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Skarbnikowi Pani Marii 
Januszek, która poinformowała, Ŝe w związku z potrzebami w zakresie remontu 
dróg i budynków komunalnych oraz realizacją innych zadań inwestycyjnych 



 4 

istnieje potrzeba dokonania zamian i przesunięć pomiędzy działami i 
rozdziałami w planie budŜetu. Jesteśmy w dobrej kondycji finansowej i nie 
musimy sięgać po nowe kredyty, wystarczy zaangaŜować dodatkowe środki z 
oszczędności i ponadplanowych dochodów – powiedziała Skarbnik Maria 
Januszek. Projekt tej uchwały został szczegółowo omówiony na wspólnym 
posiedzeniu komisji inwestycyjnej i budŜetowej. Szkoda, Ŝe nie udało się nam 
pozyskać funduszy na nową szkołę w Szewcach. Nie jest prawdą, Ŝe pieniądze z 
Unii są łatwo dostępne. Funduszy jest bardzo mało, a nasza gmina jest bogata, 
mamy wysoki dochód na mieszkańca i zdolność kredytową, dlatego trudno nam 
konkurować z gminami biedniejszymi – powiedziała Maria Januszek. 

Skarbnik Gminy poinformowała, Ŝe w Urzędzie Gminy trwa kompleksowa 
kontrola prowadzona przez Regionalną Izbę Obrachunkową z Wrocławia, 
obejmuje ona 2007 rok oraz połowę 2008 roku. 

 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przewodniczący odczytał nazwę uchwały w sprawie zmian w planie budŜetu 
gminy na rok 2008 i zapytał, kto jest „za” przyjęciem uchwały. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr V/XX/113/08. Stanowi ona załącznik nr 2 
do protokołu z obrad Rady Gminy. 

 
Ad.4 
Przewodniczący Tadeusz Wyrwas oddał głos Zastępcy Wójta Jakubowi 

Bronowickiemu, który przypomniał zgromadzonym, Ŝe na początku bieŜącego 
roku Rada Gminy powołała Radę Społeczną Ośrodka Zdrowia w Wiszni Małej. 
Rada ta zebrała się w miniony wtorek, Ŝeby opracować i przyjąć regulamin 
działania (trafi on pod obrady Rady Gminy na najbliŜszej sesji) oraz przyjęła 
zmianę Statutu Ośrodka Zdrowia. Zmiana ta umoŜliwi kierownikowi Maciejowi 
Ludwiczakowi poszerzenie oferty na świadczone usługi. Zakres usług moŜe się 
zwiększyć, poniewaŜ Ośrodek Zdrowia dysponuje dwoma fotelami 
dentystycznymi i aby w pełni je wykorzystać naleŜy zatrudnić ortodontę, aby to 
jednak było moŜliwe wymagana jest akceptacja zmian przez Radę Gminy. 
Poszerzenie sfery usług o inne świadczenia będzie moŜliwe dopiero po 
rozbudowie Ośrodka Zdrowia. W tej chwili Ośrodek Zdrowia ma zawarte 3 
kontrakty na podstawową opiekę zdrowotną, ginekologię i opiekę 
stomatologiczną. 

Pracownicy Ośrodka Zdrowia w Wiszni Małej otrzymali podwyŜki 
wynagrodzeń. Cieszymy się z tego powodu, bo to daje większe moŜliwości 
utrzymania personelu w placówce, a pamiętajmy, Ŝe opieka zdrowotna jest 
zadaniem własnym gminy – powiedział Zastępca Wójta. Uwag do projektu 
uchwały nie wniesiono. 

 Przewodniczący odczytał nazwę uchwały w sprawie zatwierdzenia zmiany 
Statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej - Ośrodek 
Zdrowia w Wiszni Małej i zapytał, kto jest „za” przyjęciem uchwały. Uchwała 
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została przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr V/XX/114/08. Stanowi ona 
załącznik nr 3 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

 
Ad.5 
Kolejny punkt porządku obrad dotyczył projektu uchwały w sprawie 

ekwiwalentu dla członków Ochotniczej StraŜy PoŜarnej za udział w akcjach i 
szkoleniach. Do chwili obecnej ustawa o ochronie przeciwpoŜarowej zawierała 
zapis dotyczący uregulowań w tej kwestii. Nowelizacja w/w ustawy przekazała 
kompetencje do ustalania wynagrodzeń członkom OSP Radzie Gminy. Projekt 
naszej uchwały posiada ten sam zapis, który poprzednio zawierała ustawa. 
Członkowie Ochotniczej StraŜy PoŜarnej pod względem wysokości 
wynagrodzenia nie odczują Ŝadnych zmian. To Państwowa StraŜ PoŜarna 
wydaje polecenie wyjazdu do zdarzenia i ona od minuty do minuty wylicza 
wynagrodzenie za udział w akcji. Kwota jest uzaleŜniona od wysokości 
średniego wynagrodzenia podawanego przez Główny Urząd Statystyczny. W 
chwili obecnej obowiązuje stawka maksymalna i nie mamy moŜliwości jej 
podwyŜszenia. 

Radny Tadeusz Dereń stwierdził, Ŝe naleŜą się słowa uznania dla członków 
OSP z Wiszni Małej, gdyŜ jest to naprawdę silna, sprawna grupa straŜaków. 

Skarbnik Maria Januszek poinformowała, Ŝe Władysław Kręzel Prezes OSP 
w Wiszni Małej usilnie zabiega o zakup nowego wozu bojowego. ZłoŜył wniosek 
o dotację w kwocie 150 tyś. złotych do Państwowej StraŜy PoŜarnej. Jest 
moŜliwość uzyskania dotacji takŜe z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska. Zadanie to gmina wpisze takŜe do projektu budŜetu na przyszły rok. 
Mamy nadzieję, Ŝe w ten sposób uda się zebrać całą potrzebną kwotę – 
powiedziała Skarbnik M. Januszek. 

Przewodniczący odczytał nazwę uchwały w sprawie ekwiwalentu dla 
członków Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Wiszni Małej i zapytał, kto jest „za” 
przyjęciem uchwały. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymała 
nr/XX/115/08. Stanowi ona załącznik nr 4 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

 
Prowadzący obrady Tadeusz Wyrwas ogłosił 20 minutową przerwę w 

obradach. 
W przerwie obrad salę opuścił radny Bronisław Stawiński. Od tej pory 

uchwały były podejmowane przez trzynastu członków Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, Ŝe kolejne uchwały będą 

dotyczyły przystąpienia do uchwalenia miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego w pięciu miejscowościach naszej gminy. W celu omówienia 
projektów uchwał Tadeusz Wyrwas oddał głos Zastępcy Wójta Jakubowi 
Bronowickiemu, który poinformował zebranych, Ŝe to juŜ końcowy etap 
opracowywania Studium Zagospodarowania Przestrzennego Gminy. WyłoŜenie 
do publicznego wglądu nastąpi 15 października i do 28 listopada będzie moŜna 
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zapoznawać się z projektem. Po rozpatrzeniu uwag będziemy mogli przystąpić 
do jego uchwalenia. 

 Dziś mamy przed sobą projekty uchwał o przystąpieniu do sporządzenia 
kolejnych miejscowych planów, dotyczą one tych miejscowości, dla których 
wydaje się najwięcej decyzji o warunkach zabudowy. Uchwały te pozwolą 
ograniczyć nieco tę chaotyczną zabudowę. Wójt Gminy nie zawsze moŜe 
odmówić wydania decyzji o warunkach zabudowy zwłaszcza, jeŜeli kabel 
energetyczny lub wodociąg wychodzi nieco dalej - nie ma prawnej moŜliwości 
odmowy – powiedział Zastępca Wójta Jakub Bronowicki. 

 
Ad.6 
 Przewodniczący odczytał nazwę uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
połoŜonego w obrębie Ligota Piękna i zapytał, kto jest „za” przyjęciem 
uchwały. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr V/XX/116/08. 
Stanowi ona załącznik nr 5 do protokołu z obrad Rady Gminy. 
 

Ad.7 
Przewodniczący odczytał nazwę uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
połoŜonego w obrębie Malin i zapytał, kto jest „za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr V/XX/117/08. Stanowi ona 
załącznik nr 6 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

 
Ad.8 

Przewodniczący odczytał nazwę uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
połoŜonego w obrębie Mienice i zapytał, kto jest „za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr V/XX/118/08. Stanowi ona 
załącznik nr 7 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

 
     Ad.9 

Przewodniczący odczytał nazwę uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
połoŜonego w obrębie Piotrkowiczki i zapytał, kto jest „za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr V/XX/119/08. Stanowi ona 
załącznik nr 8 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

 
     Ad.10 

Przewodniczący odczytał nazwę uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
połoŜonego w obrębie Wisznia Mała i zapytał, kto jest „za” przyjęciem uchwały. 
Uchwała została przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr V/XX/120/08. Stanowi ona 
załącznik nr 9 do protokołu z obrad Rady Gminy. 
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    Ad.11 

Kolejny punkt porządku obrad dotyczył projektu uchwały w sprawie 
ustalenia nazwy ulicy w Wiszni Małej. Przewodniczący Rady Gminy oddał głos 
Zastępcy Wójta, który poinformował radnych, Ŝe droga, o której rozmawiamy 
nie jest drogą gminną, ale naleŜy do prywatnych właścicieli. W związku z tym 
nie jest tu wymagana opinia Rady Sołeckiej, ani Sołtysa. Mieszkańcy posesji 
połoŜonych przy tej drodze zwrócili się z wnioskiem o nadanie dla ulicy nazwy 
RóŜana. Stąd teŜ projekt tej uchwały na dzisiejszej sesji – powiedział Jakub 
Bronowicki. 

Przewodniczący odczytał nazwę uchwały w sprawie ustalenia nazwy ulicy 
we wsi Wisznia Mała i zapytał, kto jest „za” przyjęciem uchwały. Uchwała 
została przyjęta jednogłośnie i otrzymała nr V/XX/121/08. Stanowi ona 
załącznik nr 10 do protokołu z obrad Rady Gminy. 

 
     Ad.12 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał o uwagi do protokołu z poprzedniej 
sesji. Radny Czesław Pisarek zwrócił uwagę na błędy występujące w protokole. 
Innych uwag do protokołu Nr V/XIX/08 z dnia 27 sierpnia 2008 roku nie 
zgłoszono.  

 
    Ad.13 

Radny Kamil Ziętek powiedział, Ŝe w związku z wielkimi emocjami, jakie 
towarzyszyły prezentacji przebiegu wariantów trasy S-5 przez Generalną 
Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad proponuje, aby w gazetce „Wieści 
Gminne” umieścić mapę wariantu przebiegu trasy S5 oraz opinię Rady Gminy i 
Wójta w tej sprawie. 

 
Ad. 14 
Wniosków i oświadczeń nie złoŜono. 
 
Ad. 15 
Wobec wyczerpania się porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

Tadeusz Wyrwas zakończył sesję o godzinie 12.05. 
 

Podpisał: 
 

 
Protokołowała: 
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